
 

 

    
 

 

 

Fråga till Teknik och klimatnämndens ordförande Tommy Lundqvist (C) i 

kommunfullmäktige 26 september 2022  

 

 

Från Roslagens Oberoende Parti, rörande belysningen i Rimbo Centrum 

 

Rimbos belysning i Centrum och på Centralvägen fanns med som prioriterad 

åtgärd under 2022 för att ge de boende en större trygghet vid promenader 

till och från hemmet och vistelse utomhus. Av någon anledning togs 

prioriteringen bort och att förbättra belysningen sköts på framtiden.  

 

Kan du, Tommy Lundqvist, berätta för Rimbos boende när tryggheten för 

dem kommer att  åtgärdas, eller är det så att Rimbo återigen ses som mindre 

viktigt? 

 

  

 

 

 

 

För Roslagens oberoende parti 

 

Yvonne Svensson     

Gruppledare och ledamot i KF 


